
Nr ORr. 0002.5.2011 

 

P R O T O K O Ł   Nr VIII/11 

 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 19 sierpnia 2011r.      

o godz. 15,30 w sali posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Bogusława 

Mołodeckiego – Przewodniczącego Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Bogusław Mołodecki – Przewodniczący Rady. Powitał 

zebranych, stwierdził na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 14 

Radnych, na ogólną liczbę 15, a zatem Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Poinformował również, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Gminy i Miasta (wniosek ten stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Porządek sesji został Radnym podany w zawiadomieniach o sesji. Pan 

Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi dodając, że ponieważ sesja została zwołana na 

wniosek Burmistrza Gminy i Miasta, zmian porządku nie można wprowadzić bez jego zgody. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie długoterminowego 

kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu na 2011r. 

3. Dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Dokonanie zmian w budżecie gminy i miasta na 2011r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Skorzęcinie. 

6. Inne sprawy. 

7. Zamknięcie obrad VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Witkowie. 

  

 

 

Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

Ad.2. Projekt uchwały dotyczący zaciągnięcia kredytu bankowego przedstawiła 

p.Halina Rzepecka – Skarbnik Gminy i Miasta. 

 

 W związku z pytaniem p.Grzegorza Kaźmierczaka, p.Krzysztof Szkudlarek – 

Burmistrz Gminy i Miasta poinformował, że kredyt przeznaczony jest na pokrycie deficytu 

budżetowego i wyjaśnił, co następuje: w bieżącym roku nie jest możliwy zwrot środków 

unijnych na rewitalizację Ośrodka Wypoczynkowego w Skorzęcinie, ponieważ termin 

realizacji tej inwestycji upłynie w listopadzie. Ponadto 100 tys. zł zostanie przeznaczone na 

wykup gruntu pod budowę parkingu w Skorzęcinie, na okres letni.  
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 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr VIII/72/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu na 

2011r. została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.3. Ad.4. Pan Przewodniczący Rady poinformował, że podjęta w punkcie 

poprzednim uchwała o zaciągnięciu kredytu, skutkuje zmianami w uchwale dotyczącej zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej i w uchwale o zmianach w budżecie. 

 

 Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał kolejno pod 

głosowanie ww. projekty uchwał. 

 

U C H W A Ł A   Nr VIII/73/2011 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy i Miasta Witkowo na lata 2011-2020 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr VIII/74/2011 w sprawie zmian w budżecie na 2011r. została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.5. Projekt uchwały dotyczący nabycia nieruchomości niezabudowanej w 

Skorzęcinie, omówił p.Burmistrz Gminy i Miasta. Poinformował, że przedmiotowa 

nieruchomość położona jest przy jednej z dróg dojazdowych do Ośrodka Wypoczynkowego 

w Skorzęcinie, jej nabycie pozwoli na urządzenie koniecznego parkingu dla obsługi Ośrodka. 

 

 Po czym p.Burmistrz przedstawił na mapie ewidencyjnej, położenie ww. 

nieruchomości.  

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr VIII/75/2011 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej, położonej w Skorzęcinie, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.6. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p.Grzegorz Kaźmierczak poinformował, że droga w Sokołowie nie została połatana po 

okresie zimowym i prosił o monit w tej sprawie, do Powiatu; 
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- p.Adam Kowalski prosił o przycięcie gałęzi na Rynku w Mielżynie, ponieważ przysłaniają 

lampę oświetlenia ulicznego oraz sprawdzenie obumierającego drzewa przy ul.Kościelnej 2 w 

Mielżynie; 

 

- p.Marek Sucholas prosił o interwencję w Wojewódzkim Zarządzie Dróg, w sprawie 

usunięcia suchych gałęzi drzew, rosnących przy ul.Strzałkowskiej w Witkowie; 

 

- p.Eugeniusz Czaplicki prosił o interwencję w Powiatowym Zarządzie Dróg, w sprawie 

wycięcia zakrzaczeń przy drodze z Wiekowa do Skorzęcina; 

 

- p.Roman Popek prosił o wycięcie zakrzaczeń przy ul.Armii Poznań w Witkowie; 

 

- p.Burmistrz Gminy i Miasta zaprosił Radnych do dokonania po zakończeniu sesji oględzin 

budowanej hali sportowej w Witkowie, przy Szkołach Podstawowych Nr 2 i Nr 3. 

 

 

 

 

 Ad.7. Wobec wyczerpania się porządku obrad VIII nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Witkowie, p.Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 16,10. 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Anna  Kwapich              Bogusław  Mołodecki 

 

  

 

 

 

 

 


